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Kaupunkipyörät 

 

Raahe on hieno kesäkaupunki, jossa lähes kaikki on kävelymatkan päässä. Kaupunkiin saapuville 
matkailijoille kaupunkiin tutustuminen kävisi kuitenkin usein mukavammin polkupyörillä, jolloin ehtii nähdä 
ja kokea kaupunkiamme enemmän.  

Lainaus voisi tapahtua samaan tyyliin, kuin kaupunkivene Smitti, jonka kokeilu aloitettiin viime kesänä. 
Tavalliset peruspolkupyörät eivät häiritsisi myöskään yritysten vuokraustoimintaa, jotka ovat keskittyneet 
enemmän maastossa hyödynnettäviin malleihin. Pyöräilyn edistäminen sopii hyvin myös Hinku-kunta 
statukseen. 

Esitän, että kaupungille hankitaan muutama kaupunkipyörä matkailijoiden ja miksei myös paikallisille 
lainattavaksi. 

 

Marko Salmela ja SDP:n valtuustoryhmä 

 


